
如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

前海精酿吧招牌和牛汉堡

SIGNATURE WAGYU BEEF 
CHEESEBURGER
和牛肉饼，烟熏蛋黄酱，培根，车达芝士
Wagyu Beef Patty, Smoked Mayonnaise, 
Bacon, Cheddar Cheese

CNY 128



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

澳大利亚安格斯M3战斧牛排

AUSTRALIAN M3 BLACK ANGUS 
TOMAHAWK STEAK 1500 GRAMS 
战斧牛排，香菇，小番茄，胡萝卜，
芥末籽酱黑胡椒汁，杰克丹尼烧汁
Tomahawk, Mushroom, Tomato, Carrot, 
Whole Grain Mustard, Black Pepper Sauce, 
Jack Daniel's Grill Sauce

CNY 1988



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

澳大利亚安格斯M3西冷牛排

AUSTRALIAN ANGUS M3 SIRLOIN 
250 GRAMS 
安格斯西冷，香菇，带枝小番茄，杰克丹尼烧汁
Angus Sirloin, Mushroom, Tomato, 
Jack Daniel's Grill Sauce

CNY 298

澳大利亚安格斯M3肉眼牛排

AUSTRALAN ANGUS M3 RIBEYE
250 GRAMS 
安格斯肉眼，香菇，带枝小番茄，杰克丹尼烧汁
Angus Ribeye, Mushroom, Tomato, 
Jack Daniel's Grill Sauce

CNY 328



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

CNY 118

蘑菇鸡腿肉汉堡

MUSHROOM CHICKEN BURGER
无骨鸡腿肉，蘑菇，番茄，
洋葱，薯条，自制酱汁
Boneless Chicken Thigh, 
Mushroom, Tomato, Onion, 
French Fries, Homemade Sauce

CNY 108



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

CNY 78

GRILLED CHICKEN 
CEASAR SALAD

CNY 78



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

白酒焖青口贝

WHITE WINE BRAISED MUSSEL
青口，白酒，罗勒，番茄
Mussel, White Wine, Basil, Tomato

CNY 108



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

CNY 78



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

CNY 78

CNY 128



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

莎莎

Guacamole

莎莎

莎莎

Guacamole

Guacamole



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

CNY 88

海鲜披萨

SEAFOOD PIZZA
虾仁，青口，三文鱼，
马苏里拉芝士
Shrimp, Mussel, Salmon, 
Mozzarella Cheese

CNY 118

地中海披萨

MEDITERRANEAN PIZZA
番茄，黑橄榄，牛油果，
鸡胸肉，马苏里拉芝士
Tomato, Black Olive, 
Avocado, Chicken Breast, 
Mozzarella Cheese

CNY 108

CNY 108



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

粗管面,

Rigatoni,
Bolognese,

肉酱管面

RIGATONI ALLA BOLOGNESE



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

番茄酱，

番茄酱



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

番茄酱



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

CNY 58
CNY 48

番茄酱



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

榴莲鸡肉卷

DURIAN CHICKEN TORTILLA
鸡胸肉，榴莲肉
Chicken Breast, Durian

CNY 88



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

苹果酱酥肉

CRISPY PORK, APPLE SAUCE
猪肉，苹果，菠萝
Pork, Apple, Pineapple

CNY 78

木姜子鸡爪

PICKLED LITSEA CUBEBA 
CHICKEN FEET
鸡爪，木姜子油，烤辣椒
Chicken Feet, 
Litsea Cubeba Oil, 
Baked Chili

CNY 98

榛子芦笋

HAZELNUT ASPARAGUS
芦笋，榛子，黄油
Asparagus, Hazelnuts, Butter

CNY 78

香辣鸡尖

SPICED CHICKEN WING TIP
鸡翅尖，黄瓜，自制酱汁
Chicken Wing Tip, Cucumber, 
Homemade Sauce

CNY 78



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

500 GRAMS
红酒焖羊腱子

RED WINE STEWED LAMB SHANK
羊腱子，小番茄，迷迭香，大蒜
Lamb Shank, Cherry Tomato, 
Rosemary, Garlic

CNY 118



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

炭烤红杉鱼

CHARCOAL-GRILLED RED SNAPPER 250 GRAMS
红杉鱼，柠檬，自制酱汁
Red Snapper, Lemon, Homemade Sauce

CNY 78

ROSEMARY ROASTED CHICKEN



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

250 GRAMS



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.

DARK CHOCOLATE LAVA CAKE, 
VANILLA ICE CREAM

巴斯克芝士蛋糕

BASQUE SPECIAL CHEESECAKE
香草冰淇淋，混合莓果酱，黄油酥粒
Vanilla Ice Cream, 
Mixed Berry Compote, 
Butter Crumble

CNY 68



如果您对某些食物过敏或有特殊要求，请提前告知我们的服务员。
Please advise our sta� if you have any food allergies or special dietary requirements in advance.

以上价格均为人民币，并包含10% 服务费和政府税及增值税。
All prices are in CNY and are inclusive of 10% service charge plus government tax and VAT.


